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2024 blev en succévecka

Fullsatt. Utsålt. Publikrekord. Kulturveckan 2024 fick en jättepublik som formligen slogs om 

de sista biljetterna till vissa evenemang, som Den flygande bokrullen. Det var fullsatt på 

Fågelskådaren i Församlingshemmet, slutsålt i Rasbo kyrka när Nils Landgren och Johan 

Norberg spelade, slutsålt till Johan Ståhls magiafton. Författaraftonen och Schubertaftonen 

slog rekord med över 90 i publiken. Även barnevenemangen var fullsatta! Analysen vid 

utvärderingen var att 1. vi hade artister/författare som lockade en bred publik och 2. vi tog 

lagom mycket betalt för biljetterna så att många hade råd att gå på flera kulturevenemang.

Verksamheten fick bra överskott

Kulturveckan gav för andra året i rad ett betryggande överskott. 

Vi fortsatte under 2024 att satsa ”försiktigt” på riktigt bra artister som inte var alltför dyra. Vi 

bröt också än en gång mot traditionen med en påkostad ”finalkonsert”, som också kan vara ett

risktagande. Sannolikt lönar det sig att göra en avvägning som inte avskräcker utan lockar till 

fler köp och mer kulturkonsumtion. 

Det ska poängteras att vi också, mycket tack vare vår samarbetspartner Rasbo Pastorats inslag

i programmet, hade en rad kostnadsfria evenemang, vilket efterfrågas av vår publik varje år. 

Programmet kom med Kyrkbacken

Rasbo pastorats tidskrift Kyrkbacken hjälpte oss även i år att distribuera programmet som var 

inhäftat i mitten av tidningen och lätt kunde tas loss. Kyrkbacken går ut till alla boende i 

Rasbobygden (Rasbo, Rasbokil, Stavby och Tuna). Vi lade också ut särtryck av samma 

program på offentliga platser.



Många följare men få betalande medlemmar

Hur ska vi få ”medlemmar” att betala medemsavgiften? Förr bladade vi manuellt in en 

betalningsavi i programmet och då betalade man i större utsträckning. Nu kan vi inte det och 

vi har inget medlemsregister. Hur detta ska lösas framöver vet vi inte. Att införa ett 

medlemsregister har utretts en gång och det kräver en del arbete samt kunskaper om GDPR. Å

andra sidan skulle vi både kunna rikta marknadsföring och påminna om medlemsavgifter 

direkt till medlemmarna genom ett register. Ett sådant är hur som helst en fråga för den 

framtida styrelsen.

Styrelseledamöter och möten 2023–2024

Maria Ripenberg (ordförande), Hannelore Schwartz (vice ordförande), Monika Månsson 

(kassör, suppl), Susanne Stern (sekreterare), Peter Westerling (ord), Håkan Bäfve (ord), 

Kerstin Björkling (ord), Ann Båth (ord), Andreas Hennius (suppl), Janya Cambronero Severin

(suppl) 

Totalt hölls 11 styrelsemöten och ett informellt informationsmöte.
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